
Lví skautka
Markéta Dračková – Markét (tarza), 16 let

Kdy jsi začala Lvího skauta plnit a jak 
dlouho ti to trvalo?	
Lvího skauta jsem začala plnit na konci 
roku 2014, kdy mi bylo 13 let. Oba dva 
stupně mi dohromady trvaly asi 1,5 roku, 
protože jsem musela počkat, až mi bude 
15, abych mohla splnit tři orlí pera. Druhý 
stupeň jsem tedy zakončila třemi orlími 
pery na začátku července 2016. Před 
začátkem plnění jsem dodělávala třetí 
stupeň stezky a měla jsem cca 10 odborek. 

Proč jsi do toho šla?
Byla to pro mě výzva zkusit něco jiného, 
protože „jen“ plnění odborek mě už moc 
nebralo.

Jak ses o možnosti splnit Lvího skauta 
dozvěděla? 
Úplně náhodou při procházení 
odborkových listů.

Markét je z Jakubova u Moravských Budějovic, ze 7. oddílu 
(roverského kmene) Obzor a působí u 4. dívčího oddílu. 
Baví ji vyrábění, sport, hudba, příroda, čtení knížek...

najdeš na fotce Lví skautku – Markét? 

Co tě na tom bavilo?
Bavilo mě to celkově, zejména táborník (např. 
kácení stromku o průměru 10 cm, ze kterého 
se nakonec vyklubal strom o průměru 25 cm).

Co na to říkali v průběhu plnění ostatní? 
To vím moc dobře – nic. Možná proto, 
že to nevěděli. Byla jsem tak domluvená 
s oddílovou vůdkyní.

Co bys doporučila ostatním, kteří by si 
chtěli Lvího skauta splnit?
Nebojte se toho, není to 
tak složité, jak se to tváří, 
stačí jen chtít. Spousta 
lidí se bojí něco zkusit, 
protože na to podle 
nich nemají. Kdyby to 
zkusili, divili by se, 
čeho jsou schopní.

SkAUT		02/2018	 31

SteZka


